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Protokół posiedzenia nr 2/2024 

Komisja Rozwoju Gospodarczego i Finansów RM 

w dniu 12 czerwca 2024 r., Ratusz, od godz. 13.00 do 15.45 

Skład komisji - 6 radnych zgodnie z uchwałą Rady Miejskiej, obecnych 6 członków – lista 

obecności stanowi zał. nr 1 do protokołu. 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

Burmistrz Miasta Karol Lizurej 

Z- ca Burmistrza Marek Olszewski  

Sekretarz Miasta – Halina Kuriata   

Skarbnik Miasta – Kamila Wybraniec  

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów RM 

Marian Toruński, który powitał zebranych i stwierdził prawomocność obrad.  

Ad pkt 2. 

Następnie przystąpiono do przyjęcia poniższego porządku obrad.  

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Analiza sprawozdania z wykonania budżetu miasta za 2023 rok oraz wyrażenie opinii 

w sprawie udzielenia absolutorium. 

4. Analiza Raportu o stanie Miasta za rok 2023. 

5. Analiza wykonania budżetu miasta z I kwartał 2024 roku. 

6. Informacje, zapytania i wolne wnioski. 

7. Zamknięcie posiedzenia. 

Członkowie Komisji nie wnieśli zmian do przedstawionego porządku obrad. Przewodniczący 

Komisji poddał pod głosowanie przyjęcie porządku obrad, który jednogłośnie został przyjęty. 

Ad pkt 3. Przewodniczący przeszedł  do omawiania analizy sprawozdania wykonania budżetu 

Miasta za 2023 r. oraz wyrażenie opinii w sprawie udzielenia absolutorium. Skarbnik Miasta 

Kamila Wybraniec omówiła najważniejsze pozycje zawarte w sprawozdaniu, stanowi zał. nr 2 

do protokołu. W dyskusji udział wzięli: Radny Krzysztof Bućko, Skarbnik Miasta Kamila 

Wybraniec, radny Zbigniew Nowak, Z- ca Burmistrza Marek Olszewski, radny Dariusz 

Duczek, Burmistrz Miasta Karol Lizurej. Po zapoznaniu się ze sprawozdaniem komisja 
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przystąpiła do opiniowania w sprawie udzielenia absolutorium. Przy udziale 6 członków 

obecnych na sali w głosowaniu 5 głosów „za”, 1 głos „wstrzymujący się”- opinia pozytywna. 

Ad pkt 4. Przewodniczący Komisji Marian Toruński zwrócił się do radnych o pytania, które 

można zadać Pani Sekretarz w sprawie analizy raportu o stanie Miasta za rok 2023. 

Radny Krzysztof Bućko zwrócił się z pytaniem …- kto jest autorem raportu? 

Sekretarz Miasta Halina Kuriata poinformowała, iż dane, znajdujące się w raporcie zostały 

przesłane z wydziału przez pracowników urzędu.  

Radny Dariusz Duczek poinformował, że raport zawiera wszystkie istotne dane, jest przejrzysty 

i zrozumiały. 

Radny Zbigniew Nowak poinformował, iż dane uchwał, które otrzymały rozstrzygnięcie 

nadzorcze jest niepokojące. Warto byłoby zwrócić uwagę na prace osób zapewniających 

obsługę prawną.  

Radna Agata Kowalska- Skórka poinformował, że w raporcie brakuje informacji, uzasadnienia 

przyczyny  spadku podatku dochodowego  

Ad pkt 5. Radni zapoznali się z analizą wykonania budżetu miasta z I kwartał 2024 roku.                     

W dyskusji udział wziął: radny Krzysztof Bućko.  

Ad pkt 6. Informacje, zapytania i wolne wnioski. 

Radny Zbigniew Nowak wnosi o: 

-  skuteczne zobowiązanie właściciela terenu po byłym Browarze do uprzątnięcia terenu działki 

oraz zabezpieczenia tej nieruchomości oraz zadbanie o należyty wygląd działki,    

- podjęcie działań zmierzających do ustalania osób podrzucających różne odpady przy drugiej 

bramie wjazdowej od ul. Rynkowej na teren działek, 

- zobowiązanie właścicieli działek graniczących z teren garaży przy ul. Rynkowej do 

utrzymywania ich w należytym stanie poprzez systematyczne koszenie i usuwanie dziko 

rosnących krzaków. 

Radna Sylwia Justyna Przybyła zwróciła się z pytaniem o: 

-  ogródki działkowe, znajdujące się przy Straży Granicznej. Dzierżawcy ogródków 

działkowych, są zaniepokojeni informacją o planowanej sprzedaży terenu i planach budowy 

domów. Kto jest właścicielem terenu? Czy niepokojące informację są prawdziwe? Jaki plan 

zagospodarowania posiada ten teren?  

Zwróciła się z wnioskiem w sprawie:  

- oświetlenie drogi na ul. Świerkowej przy granicy z laskiem na Górce Poznańskiej, szczególnie 

przy domach o numerze 3B, C,D,F. W tej części miasta mieszkańcy czują się niebezpiecznie 

Radny Dariusz Duczek wnosi o: 
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- przycięcie żywopłotu przy budynku siedziby Miejskich Wodociągów i Kanalizacja Sp. z o.o. 

w Kętrzynie, żywopłot rozrósł się na chodnik co utrudnia przejście pieszych, 

- interwencje w sprawie naprawy kawałka drogi nr 572 na ul. Mazowieckiej przy wjeździe 

Grelavi S.A. Zakład Wylęgu Piskląt Indyczych. Ubytek stwarza zagrożenie, utrudnia przejazd 

rowerem czy wózkiem. 

Ad pkt 7. Wobec omówienia porządku obrad Przewodnicząca zamknęła  posiedzenie komisji. 

 

 
Na tym protokół zakończono i podpisano. 
Protokołowała: Karolina Domasiewicz  (-) 
 
 
 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Kętrzynie 

Przewodniczący Komisji 

Rozwoju Gospodarczego i Finansów RM 

                                                                                 (-) Marian Toruński 


